
Vragen over kapwerkzaamheden op vakantiepark Grotelsche Heide. 
 
Tijdens de raadsvergadering van 14 maart heb ik vragen gesteld over de massale karakter 
van de bomenkap op campingterrein Grotelsche Heide.  
Volgens onze informatie bevinden een aantal bomen zich in het terreingedeelte met de 
bestemming Groen. Dit is de rand rondom het park waarin niet gekapt had mogen worden. 
De wethouder zegt dat er met de bomenkap is gewacht op de ontheffing van de provincie. 
 
Vraag 1: Is het juist dat deze beslissing bij de provincie ligt en niet bij de gemeente?  
Vraag 2: Als dit niet juist is, waarom heeft de wethouder dit dan zo gezegd ?   
 
De wethouder heeft de bomenkap tijdelijk “on hold” gezet en gewacht op de bevestiging 
van de provincie. 
Vraag 3 Graag ontvangen wij een kopie van de brief waarin de provincie bevestigt dat zij 
ontheffing verleent voor de bomenkap. 
 
Bij de beantwoording van de vragen in de raad m.b.t. het buizerdnest gaf de wethouder als 
reactie op de bewering dat het nest verwijderd was het antwoord dat het nest er niet meer 
was. 
Vraag 4: Op welke informatie, en van wie, baseerde de wethouder dit antwoord? 
 
Zoals u weet is de Buizerd een beschermde vogelsoort. Dat staat ook in de vergunning en 
blijkt ook uit het rapport van B.N.L. 
Om het nest van de buizerd te mogen verwijderen was een ontheffing vereist van de 
provincie . Het buizerdnest is door een niet nader te duiden oorzaak plotseling verdwenen. 
 
Vraag 5: Graag ontvangen wij een kopie van de brief  met daarin de ontheffing van de 
provincie om het buizerdnest te mogen verwijderen. 
 
Graag ontvangen wij zo spoedig mogelijk deze antwoorden en genoemde brieven. 
 
Met hartelijke groeten. 
Therese v d Eventuin-Boogaerts 
 
 
 
 
 


